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Από το υπ’ αριθ. 7/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 189/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση συμμετοχής του Δήμου στο 1ο Συνέδριο 
Ανάπτυξης των Δράσεων των Αθλητικών Οργανισμών των 
Δήμων και Νομαρχιών, μετάβασης δημοτικού συμβούλου 
στην Αθήνα και κάλυψης των σχετικών δαπανών. 

 
       Σήμερα 5 Μαρτίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» . 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 195/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 196/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2007 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Διαμαντής, Η. Σοφιανίδης.. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 204/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 205/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 207/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

   

 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 

συμβούλιο τα εξής:  
Η ΤΕΔΚ, με έγγραφό της, μας ενημερώνει ότι στις 24 Μαρτίου η Connective 

Communications Group διοργανώνει στην Αθήνα το 1ο Συνέδριο Ανάπτυξης των 
Δράσεων των Αθλητικών Οργανισμών των Δήμων και Νομαρχιών. Προτείνω τη 
συμμετοχή του Δήμου στο συνέδριο αυτό και τη μετάβαση του αντιδημάρχου 
Νεολαίας & Αθλητισμού, κ. Γ. Μιχαηλίδη, στην Αθήνα και επειδή πρέπει να τους 
απαντήσουμε άμεσα προτείνω τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του 
θέματος. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση και 
λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. 
Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, 
Γ. Κάκαρης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Σακαλής, 
Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος, εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 5-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 
           Με το αρ. 280/1-3-07 έγγραφό της η ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας μας ενημερώνει ότι η  
Connective Communications Group διοργανώνει στην Αθήνα στις 24 Μαρτίου 2007 
το 1ο Συνέδριο Ανάπτυξης των Δράσεων των Αθλητικών Οργανισμών των Δήμων και 
των Νομαρχιών, και ζητά από το Δήμο Βέροιας να ορίσει αντιπροσωπεία, η οποία θα 
συμμετάσχει  στο παραπάνω συνέδριο. 

Οι δαπάνες  
α) συμμετοχής που ανέρχεται στο συνολικό ποσό των € 149,00 ανά 

συμμετοχή, και  
β) μετακίνησης και διαμονής  
θα βαρύνουν τους συμμετέχοντες. 
Με τις διατάξεις του  άρθρου 93 του ν 3463/2006 , προβλέπεται ότι ΄΄ Το 

Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες του Δήμου, 
εκτός από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της δημαρχιακής 
επιτροπής…΄΄ 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και  
α) στον Κ.Α. 00/6421 ΄΄ Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών 
΄΄, υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 4.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 
4.000,00. 
β) στον K.A. 00/6441 ΄΄ Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις και διαλέξεις ΄΄ 
υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 5.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 
5.000,00.        
       Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
για την έγκριση ή μη της συμμετοχής του Δήμου Βέροιας στο 1ο Συνέδριο Ανάπτυξης 
των Δράσεων των Αθλητικών Οργανισμών των Δήμων και των Νομαρχιών, καθώς 
και τον ορισμό των εκπροσώπων του στο παραπάνω συνέδριο, ψηφίζοντας και τις 
σχετικές πιστώσεις εις βάρος των ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου 
τρέχοντος έτους. 
 
 



 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Μιχαηλίδης: Πρόκειται για ένα πολύ σημαντικό συνέδριο, με ομιλητές 
καθηγητές Πανεπιστημίου και Ολυμπιονίκες, που θα μας βοηθήσει να σχεδιάσουμε 
τα προγράμματα,  τις δράσεις μας και τις βελτιώσεις στον τομέα του Αθλητισμού 
στην περιοχή μας, ενόψει και της ανακήρυξης του έτους 2008 ως έτος Αθλητισμού 
για το Δήμο.  
 Σκουμπόπουλος: Η εταιρεία που το διοργανώνει είναι ιδιωτική; 
 Μιχαηλίδης: Είναι ιδιωτική εταιρεία και το συνέδριο διαρκεί μία ημέρα. 
 Σκουμπόπουλος: Είναι ιδιωτική εταιρεία και νομίζω ότι δεν θα προσφέρει 
τίποτε το συνέδριο ωστόσο το εγκρίνουμε. Θα είναι ένα ταξίδι αναψυχής και τίποτε 
άλλο. 
 Μιχαηλίδης: Δεν πρόκειται για ταξίδι αναψυχής. Το συνέδριο διοργανώνεται 
από το Ινστιτούτο Αθλητικής Επιχειρηματικότητας υπό την αιγίδα του Υφυπουργείου 
Αθλητισμού της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού, της Γενικής Γραμματείας 
Ολυμπιακής Αξιοποίησης, της Νομαρχίας Αθηνών, του Δήμου Αθηναίων και του 
Οργανισμού Νεολαίας και Αθλησης του Δήμου Αθηναίων. 
 Σκουμπόπουλος: Ο κ. Μιχαηλίδης δεν έκανε προηγουμένως ολοκληρωμένη 
εισήγηση για να μας πει ότι συμμετέχουν όλοι αυτοί οι φορείς. Ωστόσο πρέπει να πω 
ότι εμείς την προηγούμενη τετραετία δεν συμμετείχαμε σε καμία ημερίδα ιδιωτικής 
εταιρείας. 
 Μιχαηλίδης: Για το συνέδριο αυτό ενημερωθήκαμε με έγγραφο της ΤΕΔΚ, 
της οποίας είστε πρόεδρος. Αφού διαφωνείτε γιατί το προωθείτε σε όλους τους 
Δήμους του Νομού; 
 Σκουμπόπουλος: Ο πρόεδρος της ΤΕΔΚ οφείλει να διαβιβάζει όλα τα 
έγγραφα που έρχονται στους Δήμους. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για τη συμμετοχή του Δήμου στο συνέδριο και 
τη μετάβαση του κ. Γ. Μιχαηλίδη στην Αθήνα για το σκοπό αυτό; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη. 
1.- Το από 5-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 280/1-3-2007 έγγραφο της ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στους Κ.Α. 00/6421 
«Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινουμένων αιρετών» και 00/6441 
«Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις και διαλέξεις» υπάρχουν γραμμένες οι 
σχετικές πιστώσεις. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της δημάρχου και των δημ. Συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 95  & 140 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και 
του αρ. 3 του Ν. 2685/99 (Φ.Ε.Κ. 35Α΄/18-2-99).  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου Βέροιας στο 1ο Συνέδριο Ανάπτυξης 
των Δράσεων των Αθλητικών Οργανισμών των Δήμων και Νομαρχιών, που 
διοργανώνει το Ινστιτούτο Αθλητικής Επιχειρηματικότητας στην Αθήνα στις 24 
Μαρτίου 2007. 
 Γ) Εγκρίνει τη μετακίνηση του Αντιδημάρχου Γεωργίου Μιχαηλίδη στην 
Αθήνα στις 23-25/3/2007 προκειμένου να συμμετάσχει στο παραπάνω Συνέδριο. 

Δ) Εγκρίνει την κάλυψη των δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον παραπάνω 
σκοπό.  



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  189 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  9-3-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


